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PROCES - VERBAL 
Încheiat în şedinţa extraordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 25.10.2023 
 
 
 Lucrările şedinţei au început la ora 13:00 și s-au desfășurat online, în sistem de 
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 
 În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și la începutul şedinţei au 
fost prezenți 17 consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție. Pe parcursul şedinţei s-a 
conectat și dl Desculțescu. Au lipsit dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană,                   
dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu.  
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin Dispoziția 
Primarului Sectorului 6 nr. 2455 din 25.10.2023, în temeiul dispoziţiilor art. 133 alin. (2) lit. a),   
art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale  art. 196 
alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind  Codul administrativ, 
cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data, ora și locul 
desfășurării acesteia. 

Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2455 din 25.10.2023 a fost adusă la cunoştinţa 
publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul 
instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de 
facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 

 

Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2455 din 25.10.2023 
 

 
Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate ale 
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 245/16.10.2023 privind aprobarea execuţiei 
bugetului general consolidat al subdiviziunii administrativ-teritoriale      
sector 6 Bucureşti, la data de 30 septembrie 2023 

2.  nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 249/25.10.2023 privind aprobarea 
rectificării Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli 
al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti      
pe                  anul 2023 

 
Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri!                   

Vom începe şedinţa de astăzi cu efectuarea prezenţei! Sunt prezenţi 17 consilieri locali din 27 de 
consilieri în funcţie. Lipsesc dl Bordei, dl Coșpodaru, dl Ciontu, dl Desculțescu, dl Iacob, dl Pană, 
dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu. Domnul președinte, aveți cuvântul! 
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Dl Marius Ionel Ungureanu, preşedinte de şedinţă: Vă mulțumesc, domnule secretar 
general!  

Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin 
dispoziția domnului primar numărul 2455 din 25.10.2023 avem la dosar rapoartele de informare 
depuse de către responsabilul pentru societatea civilă prin care ne informează că față de proiectele 
propuse pe ordinea de zi și pe site-ul instituției Primăriei Sectorului 6, de la societatea civilă, nu 
au fost primite propuneri, sugestii sau recomandări pentru amendarea acestor proiecte.  

Supun la vot proiectul ordinii de zi aprobat prin dispoziția numărul 2455 din 25.10.2023. 
Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, 
ordinea de zi a fost aprobată.  

Aș vrea să propun aceeași modalitate ca la ședința trecută, în sensul că, dacă nu sunt 
discuții generale, să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor. Este cineva “împotrivă”? Se 
abține cineva? Cu 18 voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată. S-a conectat dl Desculțescu. 

Primul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 245/16.10.2023 privind aprobarea 

execuţiei bugetului general consolidat al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti, 

la data de 30 septembrie 2023. 

Dacă sunt discuții?  Dl consilier Desculțescu, vă rog!  
Dl Alexandru Desculțescu, consilier local: Această ședință este o ședință de îndată.               

Am primit convocarea acum două ore. Eu nu am avut timp să mă uit la ce ne-a trimis Biroul 
Tehnic. Am rugămintea, cine are cunoștință, să ne explice graba sau motivația pentru care s-a pus 
acest punct pe ordinea de zi la o ședință de îndată. Mulțumesc!  
  Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dacă este cineva din executiv care poate    
să-i răspundă domnului consilier, vă rog! Domnul director Ciocârlan, dacă a reușit să se 
conecteze.  

Dl Bogdan Ciocârlan, director Direcția Generală Economică: Bună ziua! Mă auziți!  
Dl Marius Ionel Ungureanu: A fost o întrebare din partea domnului Desculțescu, cum 

motivăm urgența acestei ședințe.  
Dl Alexandru Desculțescu: A acestui punct de pe ordinea de zi a acestei ședințe, acestui 

punct, da? 
Dl Bogdan Ciocârlan: După cum bine știți, am dat un H.C.L., cu ceva timp în urmă, 

pentru preluarea utilităților a tuturor subordonatelor, în special la școli. Mâine trebuie să semnăm 
contractul cu cei de la ING și la ultimul rectificat parte din școli și-au disponibilizat sume și nu 
pot să acopere soldul. Eu trebuie să preiau cu sold zero și atunci trebuie să le pun bani de urgență 
pentru că avem câteva preavize de debranșare de la utilități pentru neplată și din cauza aceasta 
trebuie să evităm. Avem la o școală APANOVA, la o alta, altceva și acesta este motivul și 
urgența. Adică am promis că până la finele lunii, până pe data de 30, vom încheia toate 
contractele. La școli, unii din directori nu au știut și au disponibilizat sumele și din cauza aceasta a 
trebuit să le repunem.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Da, vă rog dl consilier!  
Dl Alexandru Desculțescu: Mai spuneți o dată, vă rog, punctul de pe ordine de zi la care 

suntem.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Primul punct pe ordinea de zi, proiectul de hotărâre 

numărul 245 privind aprobarea execuției bugetului general consolidat al subdiviziunii 
administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti.  

Dl Alexandru Desculțescu: Pe scurt, aprobarea execuției bugetare. Ce legătură are 
aprobarea acestui cont de execuție cu graba punerii pe ordinea de zi a acestei ședințe de îndată? 

 Dl Bogdan Ciocârlan: Nu este vorba de nicio grabă. Am zis că dacă intrăm cu 
rectificarea și oricum sumele din contul de execuție se regăsesc în bugetul rectificat…  

Dl Alexandru Desculțescu: În ciuda semnalelor repetate pe care le-am tras de-a lungul 
timpului în cadrul acestui Consiliu Local și a rugăminților mele de a nu mai veni cu proiecte de 
rectificări bugetare, iată și cu proiecte similare, de aprobare a execuției bugetare, pe foarte repede 
înainte, dăm din lac în puț. Adică, de unde aveam o zi, două, acum avem o oră, două. Această 
ședință a fost convocată, vă repet, acum două ore. Bugetele acestea nu sunt niște anexe la niște 
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anexe care nu sunt importante și, deci, sunt niște instrumente foarte importante la nivel local pe 
care noi, consilierii locali, suntem chemați să le aprobăm, după mintea mea, în cunoștință de 
cauză. Dacă cineva își imaginează că ai timp o oră, două, să te uiți la un proiect de aprobare a 
execuției bugetare, de aprobare a unei rectificări bugetare, se înșală. Nu știu ce să fac ca să vă fac 
să înțelegeți că nu suntem aici niște marionete, consilierii locali, care să votăm după cum ne 
dictează unii sau alții, grupuri sau partide, ci noi avem conștiința votului personal. Eu nu pot să 
aprob ceva ce nu cunosc, pentru că nu am timpul să studiez acest lucru. Nu sunt luat pe stradă,  
pentru că, efectiv, când am fost sunat acum două ore eram într-o altă activitate care mai dura o 
oră, nu putem fi luați, pentru astfel de proiecte, de aprobări, execuții bugetare sau rectificări, 
efectiv pe nepusă masă și să ni se ceară să aprobăm așa ceva. Nu spun că ar fi bune sau rele, nu 
am apucat să mă uit pe ele și acesta este motivul pentru care nu pot să aprob așa ceva, pentru că 
nu pot să aprob ceva ce nu cunosc. Am văzut că sunt oameni care ne reproșează nouă, consilierilor 
locali, că nu cunoaștem și da, noi suntem plătiți să cunoaștem aceste proiecte. Păi, domnilor care 
ne reproșați acest lucru, vă recomand dvs. să rupeți din orice activitate aveți pentru lucruri care 
sunt importante, dar pe care ar trebui aparatul primăriei, adică toți cei subordonați și angajați pe 
salarii groase, nu cei 1.000 lei cât iau consilierii locali, 1200 pe lună, pentru a aproba bugete de 
miliarde, îi invit pe ei să aprobe, dacă vor, să se facă consilieri locali. Este o rușine ceea ce se 
întâmplă și modul în care sunt aduse proiectele de genul acesta în fața Consiliului Local. Sunt 
consternat și mă delimitez în cel mai clar mod de astfel de practici. Adică, dacă administrația 
precedentă ar fi îndrăznit numai să gândească așa ceva, cred că toți cei pe care îi bănuiesc astăzi 
că vor vota acest proiect, ar fi sărit de fund în sus de vai de mama focului, dar acum că sunt                 
“ai noștri” cei care propun și spun “ai noștri” cu ghilimele, nu mai este nicio problemă de 
principiu. Și mai spun un lucru și am terminat. Acolo unde principiile sunt valabile numai pentru 
adversari, nu sunt principii, este o lipsă totală de principii. Mulțumesc frumos!  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dacă mai sunt alte discuții, vă rog?  
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Da, vreau să spun ceva cu privire la 

urgența acestei ședințe, ceva ce probabil nici un alt coleg consilier nu va recunoaște. Adevărata 
urgență a acestei ședințe este inepția pe care Guvernul României urmează să o înfăptuiască prin 
O.U.G. în orele sau zilele următoare și care va afecta toate proiectele aflate în implementare, în 
desfășurare de către toate autoritățile locale, mai ales de cele care au fost performante și au inițiat 
proiecte care se află în diferite stadii de implementare. Așa că a fost nevoie de o urgentă 
reechilibrare a bugetului pentru a cheltui eficient sumele disponibile care vor fi impactate de 
decizia Guvernului și se pare că la anul bugetul va fi văduvit de niște sume importante pentru…, 
n-o să fac politică acum, pentru finanțarea altor obiective de la nivel central. Mulțumesc!  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc. Domnul Desculțescu, ați ridicat mâna, vă 
rog! 

Dl Alexandru Desculțescu: Mulțumesc, domnule președinte! Mă bucur că există 
consilieri care au acces la informații, foarte, foarte bine informați și care, iată, știu ce va face 
guvernul zilele, orele următoare. Din păcate, nu mă aflu printre aceștia, nu știu prin ce cercuri 
umblă dumnealor, dar eu nu fac parte din cercuri, după cum bine v-am informat mai devreme. 
Deci, a veni cu astfel de lovituri prientive împotriva politicii, vreau să vă asigur că, noi, suntem 
aici oameni politici, nu suntem oameni de administrație. Cei angajați în primărie să-și facă treaba 
și să aducă proiectele așa cum spune legea, cu termene de dezbateri, cu informații din plin, pe 
larg, ca noi, consilierii, să votăm. Acum, ce-ar vrea un consilier care este informat, să-l cred pe el 
pe cuvânt că a văzut el cu ochii lui și cu gruparea lui, ceva la care eu n-am avut acces și de asta să 
votez eu, să aprob ceva, un astfel de proiect? Am încheiat. Mulțumesc!  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dl Pascu, vă rog!  
Dl Cristian Gabriel Pascu, consilier local: Bună ziua! Domnule Desculțescu, este 

suficient să vă uitați la televizor. Pe orice canal de știri o să vedeți că deja s-a propus, s-au propus 
anumite tăieri de bugete. Nu trebuie să fiți informați și nu trebuie să faceți parte din Guvern ca să 
aflați informații, ci trebuie doar să vă uitați la știri. Atât!  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dacă nu mai sunt discuții, o să îl rog pe               
dl secretar general să trecem la vot!  
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Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 17 voturi “pentru” și o “abținere” (dl Desculțescu). 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 17 voturi “pentru” și o “abținere”, 

proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 249/25.10.2023 privind aprobarea rectificării Bugetului 

consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti pe 

anul 2023.   
Dacă sunt discuții, vă rog?  
Dl Alexandru Desculțescu: Dacă îmi permiteți? 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Sigur, dl consilier Desculțescu, vă rog!  
Dl Alexandru Desculțescu: Am rugămintea la aparatul administrativ, dacă poate să 

explice în ce constă proiectul acesta de rectificare, vă rog!  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Vă rog, dacă este cineva executiv care 

poate să răspundă? 
Dl Bogdan Ciocârlan: Răspund eu! S-au pus 20 de milioane, s-a suplimentat contractul 

de salubrizare. 800.000 pe Administrația Școlilor, bunuri și servicii, reparații. Evidența 
Persoanelor, la fel, 450.000 bunuri şi servicii pentru noile sedii, dotări și ce mai trebuie. Unități 
de învățământ 4.907.000, exact ceea ce discutam, utilitățile pe bunuri și servicii. Poliția Locală 
1.328.000 cheltuieli de personal. Primărie, pe utilități am prins 3.700.000, după cum știți, le vom 
prelua noi și trebuie să asigurăm. Rabla locală 1.000.000 și Investiții 34. 914.000. Pe A.D.P. 
16.800.000 investiții. Centrul Cultural 2.000.000. Serviciul Public de Salubrizare au 
disponibilizat, deci, ne-au dat în jos sute de mii și D.G.A.S.P.C.-ul 4.560.000. La fel și D.I.T.L.-
ul, 1.000.000 de pe cheltuieli de personal. Acestea sunt toate modificările făcute. 

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță, viceprimar: Dacă îmi permiteți? 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog, domnule viceprimar! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Am o propunere de amendament. 
Se diminuează suma de 1,2 milioane lei din fondul de rezervă al Sectorului 6 și se 

suplimentează la următoarele: 
- Suplimentare pe învățământ 65.02 cu 400.000 lei la Liceul Mircea Eliade, pe Titlul II -

Capitolul 20 bunuri și servicii - 20.02; 
- La Grădinița nr. 217, suplimentare de 300.000 lei și anume, 260.000 lei pe Titlul II - 

Capitolul 20 bunuri și servicii - 20.01.30 și 40.000 lei pe Capitolul 20 bunuri și servicii 20.02; 
- Se suplimentează cu 100.000 lei bugetul de la Liceul Tehnic de Poștă și Telecomunicații 

Gheorghe Airinei pe Titlul II - Capitolul 20 bunuri și servicii 20.01.30; 
 - Se suplimentează la Grădinița Dumbrava Minunilor cu suma de 200.000 lei pe                  

Titlul XIII - Capitolul 71 – Investiții, Active Nefinanciare, loc de joacă; 
 - Se suplimentează în bugetul Administrației Școlilor 51.02 următoarele, cu suma totală 

de 200.000 lei, adăugându-se două obiective de investiții: proiect tehnic pentru autorizare și 
execuție construcție ușoară la Grădinița nr. 208 și proiect tehnic pentru autorizare și execuție 
construcție ușoară la Grădinița nr. 229. Vă mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc și eu, dl viceprimar! 
D-na Mihaela Ana-Maria Ștefan: Mă auziți? 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Da, vă rog, d-na viceprimar! 
D-na Mihaela Ana-Maria Ștefan, viceprimar: Am și eu de făcut un amendament. 
Având în vedere necesitatea achitării sumei de 1.050 mii lei, aferentă obiectivului de 

investiții Dotări banca de alimente, din cadrul capitolului bugetar 68.50.50, articol bugetar 
71.01.03, se impune suplimentarea cu suma respectivă a acestui articol și se diminuează cu     
1.050 mii lei fondul de rezervă bugetară la dispoziția autorităților locale, capitolul 54.02.05. A fost 
o eroare în întocmirea rectificării, pe care o corectăm, prin acest amendament.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Am înțeles! Vă mulțumesc! Mai sunt alte discuții?  
Dl Alexandru Desculțescu: Dacă îmi permiteți, dl președinte! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog, dl consilier Desculțescu!  
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Dl Alexandru Desculțescu: În afară de amendamentele celor doi viceprimari, am primit 
înaintea lor, răspunsul domnului director din cadrul aparatului primăriei. Aș dori ca acest răspuns 
să fie trecut în procesul-verbal cu mare atenție și de asemenea, aș dori ca cei ce nu l-au auzit,                   
să îl citească de acolo și dacă în urma citirii acestui răspuns, dumnealor consideră că un astfel de 
proiect poate fi înțeles, măcar, proiect de rectificare bugetară, atunci să completeze ei.                   
Vă mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc și eu! Dacă nu mai sunt alte discuții,                
propun să trecem la vot, să votăm amendamentul domnului viceprimar, Alexandru Gâdiuță.  

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 18 voturi “pentru”, amendamentul domnului Gâdiuță. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 18 voturi “pentru”, amendamentul a fost aprobat.  
Dl Alexandru Desculțescu: Dl președinte, am o rugăminte, înainte de a intra în procedură 

de vot la al 2-lea amendament. Nu am înțeles exact al doilea amendament. Dacă se mai poate, încă 
o dată.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Este amendamentul doamnei viceprimar. D-na viceprimar 
Ștefan, puteți să repetați amendamentul, vă rog, pentru dl consilier Desculțescu? 

D-na Mihaela Ana-Maria Ștefan: Da! În forma inițială a rectificării s-au dat jos                   
1.050 mii lei, adică undeva la 1.000.000 lei din obiectivul de investiții Banca de alimente și a fost 
o greșeală, pentru că deja suma aceasta este contractată și nu poate fi disponibilizată, motiv pentru 
care se repune suma de 1.050 mii lei pe obiectivul de investiții Banca de alimente și se scade 
fondul de rezervă cu aceeași sumă. 

Dl Alexandru Desculțescu: Mulțumesc! Am înțeles acum!  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc și eu! Propun să trecem la vot. 
Se intră în procedură de vot  
Dl Demirel Spiridon: Tot 18 voturi “pentru”. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 18 voturi “pentru”, amendamentul a fost aprobat. 
Propun să votăm proiectul în ansamblu!  
Se intră în procedură de vot 
Dl Alexandru Desculțescu: Votul meu este “abținere”, având în vedere că, iată, doar am 

avut o rectificare a rectificării. Mă întreb câte alte sunt, milioanele propuse spre rectificare?  
Dl Demirel Spiridon: 17 voturi “pentru” și o “abținere” (dl Desculțescu). 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 17 voturi “pentru” și o “abținere”, 

proiectul a fost adoptat.  
Fiind ședință extraordinară convocată de îndată, nu avem întrebări şi interpelări. Vă 

mulțumesc tuturor pentru disponibilitate! Declar ședința închisă!  
 

 
 

  Preşedinte de ședință,                                                                  Secretar general Sector 6, 

 Marius Ionel Ungureanu                                                                         Demirel Spiridon 

 


